
UCHWAŁA NR XIII/100/12
 RADY GMINY I MIASTA IZBICA KUJAWSKA

z dnia 29 marca 2012 roku

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności komisji Inwestycyjno – Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska

Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r o samorządzie gminnym – (tekst 
jednolity Dz. U. z 2001 r Nr 142, poz. 1591 z późn . zm.) oraz § 75 ust. 1 Uchwały Rady Gminy i 
Miasta Izbica Kujawska z dnia 30 grudnia 2002 roku w sprawie przyjęcia jednolitego tekstu Statutu 
Gminy i Miasta Izbicy Kujawskiej (tekst jednolity Dz. Urz. z 2003 r., Nr 21, poz.430 z późn. zm)

Rada Gminy i Miasta
uchwala co następuje:

§  1.  Przyjąć  sprawozdanie  z  działalności  komisji  Inwestycyjno  –  Technicznej  i  Rozwoju 
Gospodarczego Rady Gminy i Miasta za 2011 rok jak w załączniku do niniejszej uchwały

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu na tablicy ogłoszeń Urzędu 
Gminy i Miasta

PRZEWODNICZĄCY RADY

Marian Lewandowski

  



Załącznik do Uchwały Nr XIII/100/12 
Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska 
z dnia 29 marca 2012 roku  

Sprawozdanie z działalności Komisji Inwestycyjno – Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska w 2011 roku

Komisja Inwestycyjno – Techniczna i Rozwoju Gospodarczego w 2011 roku pracowała w oparciu o 
przyjęty  plan  pracy  Uchwałą  Nr  IV/19/10 z  dnia  29  grudnia  2010 roku  i  uchwałę  w  sprawie 
ustalenia przedmiotu działania komisji.

Komisja odbyła 4 posiedzenia.

W pracach komisji uczestniczyli wszyscy członkowie potwierdzając swój udział podpisem na liście 
obecności. 
Każdorazowa nieobecność została usprawiedliwiona.

Tematem posiedzeń było:
• Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków.
Po rozpatrzeniu projektu uchwały komisja przyjęła wniosek,  żeby Burmistrz  zobowiązał 
Zakład  Gospodarki  Komunalnej  i  Wodociągów  do  dokonania  korekty  we  wniosku  o 
zatwierdzenie  taryfy  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w wodę  i  zbiorowego  odprowadzenia 
ścieków w przychodach o ścieki dowożone z szamb oraz po uwzględnieniu wniesionych 
przychodów  dokonać  zmiany  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i  zbiorowego 
odprowadzenia ścieków na okres od 04.05.2011 roku do 03.05.2012 roku. Projekt uchwały 
zostanie przyjęty po analizie i przedstawieniu korekty.

• Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przeznaczenia  do  sprzedaży  nieruchomości 
położonej na ulicy Sportowej i ulicy Toruńskiej.
W głosowaniu  za  przedstawionym  projektem  uchwały  komisja  głosowała  za  sprzedażą 
nieruchomości na ulicy Toruńskiej,  przeciw sprzedaży nieruchomości na ulicy Sportowej 
przy takim podziale geodezyjnym.

• Praca  komisji  w  terenie  dotycząca  wniosku  mieszkańców  Osiedla  Morele  w  sprawie 
kanalizacji deszczowej, dróg dojazdowych i chodników, oświetlenia ulic.
Po wykonaniu kontroli Osiedla Morele komisja przyjęła n/w wnioski:
1.  Zlecić  wykonanie  wytyczenia  osi  jezdni  z  naniesieniem  rzędnych,  jej  wysokości 

uwzględniając  wysokość  terenów na  działkach  zabudowanych,  działkach  wolnych  na 
Osiedlu Morele w Izbicy Kujawskiej.

2. Zlecić wykonanie dokumentacji na wykonanie oświetlenia ulicznego Osiedla Morele w 
Izbicy Kujawskiej.

3. Zlecić opracowanie dokumentacji na wykonanie sieci wodociągowej na Osiedlu Morele w 
Izbicy Kujawskiej.

4.  Rozpatrzeń  wykonaną  dokumentację  na  kanalizację  deszczową  w  Osiedlu  Morele  z 
możliwością zmian dotyczących odprowadzenia wód deszczowych.

5.Udzielać  doraźnej  pomocy  w  utrzymaniu  przejezdności  dróg  osiedlowych  na  Osiedlu 
Morele spowodowanych złymi warunkami atmosferycznymi.

6.Wykonać  udrożnienie rowu melioracyjnego na przeciwko działek pana Kaźmierczaka i 



pana Bernysia.

• Przegląd techniczny fontanny i skwerków zielonych.
Po  dokonaniu  przeglądu  technicznego  fontanny  komisja  stwierdziła  brak  właściwego 
nadzoru nad pracą  i  eksploatacją  fontanny,  dysze są  pokrzywione, nieustawione, zielona 
woda z powodu braku stosowania środków niszczących glony, brak stałego wypływu wody 
z dysz spowodowany zanieczyszczeniem filtru, z którego pobierana jest woda przez pompy 
tłoczące.
Po  dokonaniu  przeglądu skwerków zielonych komisja  stwierdziła  nieprawidłowy rozwój 
trawy  poprzez  brak  podlewania,  brak  stosowania  nawozów  mineralnych  oraz  po 
kretowiskach nieusunięta ziemia.

• Rozpatrzenie  koncepcji  budowy boiska  Orlik  przy  Szkole  Podstawowej  Nr  1  w  Izbicy 
Kujawskiej.
Komisja  przyjęła  wersję  pierwszą  koncepcji  budowy  Orlika  z  budynkiem  zaplecza 
kontenerowym,  przystosowanie  boiska  B  do  siatkówki,  koszykówki  i  tenisa  ziemnego, 
pobudowaniem trybun na około 40 osób dla boiska A oraz trybun dla boiska B dla 40 osób 
równolegle do boiska.

• Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury 
w Izbicy Kujawskiej Instytucją Zarządzającą Parkiem Kulturowym w Wietrzychowicach i 
Gaju.
Komisja  jednogłośnie  głosowała  za  podjęciem  projektu  uchwały  w  sprawie  powołania 
Miejsko  –  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Izbicy  Kujawskiej  Instytucją  Zarządzającą 
Parkiem Kulturowym w Wietrzychowicach i Gaju. 

• Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy i Miasta Izbica Kujawska za 2010 
rok.
Po  zapoznaniu  się  ze  sprawozdaniem  komisja  jednogłośnie  głosowała  za  przyjęciem 
sprawozdania z wykonania budżetu za 2010 rok.

• Rozpatrzenie  projektu uchwały zmieniającej  uchwałę  w sprawie  przyjęcia  Wieloletniego 
Planu Inwestycyjnego Gminy i Miasta Izbica Kujawska na lata 2007- 2013.
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

• Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 
wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy i Miasta Izbica Kujawska.
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

• Rozpatrzenie projektu budżetu na 2012 rok.
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2012 rok.

Komisja przyjęła wnioski dotyczące:
•  Na posiedzeniu w dniu 17 czerwca:
Wniosek do Rady Gminy i Miasta o udzielenie upoważnienia dla Przewodniczącego komisji 
Eugeniusza Kałużnego do uczestniczenia w komisjach przetargowych, kontroli i odbioru robót 
inwestycyjnych planowanych i wykonywanych na terenie Gminy i Miasta Izbica Kujawska.
Wniosek do Burmistrza Gminy i Miasta w sprawie powołania Miejsko – Gminnego Ośrodka 
Kultury  w  Izbicy  Kujawskiej  Instytucją  Zarządzającą  Parkiem  Kulturowym  w 
Wietrzychowicach i Gaju. 

• Na posiedzeniu w dniu 15 grudnia:
1. Ponowienie  wniosku  z  dnia  17  czerwca  2011  roku  w  sprawie  powołania  Miejsko  – 

Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Izbicy  Kujawskiej  Instytucją  Zarządzającą  Parkiem 



Kulturowym w Wietrzychowicach i  Gaju oraz przygotowanie uchwały w tej  sprawie na 
najbliższą sesję.

2. Przywrócenie  fontanny  do  stanu  technicznego  sprzed  4  lat.  Należy  wymienić  2 
elektrozawory  lub  membrany  w  uszkodzonych  elektrozaworach,  uzupełnić  kryzy  przy 
niektórych dyszach wylotowych wody, uzupełnić lampy oświetleniowe, ponieważ 11 lub 12 
nie świeci.

3. Zwiększenie dotacji dla Klubu Sportowego ze 108 tyś zł do 150 tyś zł.
4. Zwiększenie  dotacji  dla  M-GOK o kwotę  6  tyś  zł  z  przeznaczeniem na  wynagrodzenie 

dyrektora.
5. Budowę oczyszczalni ścieków.
6. Utwardzenie drogi na ulicy Spokojnej  w celu wyeliminowania dostawania się  piasku do 

studzienek kanalizacji deszczowej.
7. Udzielenie  pomocy  finansowej  celem  wykonania  remontu  dachu  na  Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej.
8. Zabezpieczenie  środków  na  wykonanie  prac  remontowych  w  Szkole  Podstawowej  

Nr 1 w Izbicy Kujawskiej:
a)  naprawę  lub wymianę  papy izolacyjnej i  opierzenia murków ogniowych na obiektach 
szkoły
b) wymianę luksferów w obiekcie szkoły - zagrożenie zdrowia i życia dzieci,
c) remont generalny kuchni.

9. Przeznaczenie środków na ocieplenie ściany w Szkole Podstawowej w Szczkowie. 
10. Zorganizowanie spotkania sylwestrowego przy Miejsko - Gminnym Ośrodku Kultury.

Wnioski zostały przekazywane przez Przewodniczącego Komisji adresatom.

Z  odpowiedziami  udzielonymi  na  powyższe  wnioski  członkowie  komisji  byli  zapoznawani  na 
następnych posiedzeniach.

PRZEWODNICZĄCY RADY

Marian Lewandowski


